

PENYELAMAT KULIT WAJAH

Benar, kerosakan kulit pada masa silam adakalanya kekal sehingga bertahun lamanya, oleh kerana itu **Mary Kay** tampil dengan rangkaian pemulih ideal demi mengembalikan keserian kulit asli.

TEKS RAZIN MOHD ARAHAN SENI SHANE ROHAIZAD FOTO KEEN KY YONG SOLEKAN EMMY AGUNG (SAZZY FALAK) & SYED FAIZAL (WAN SHARMILA) PAKAIAN ZARA & WAREHOUSE

Fokus yang dibawa di dalam rangkaian ini bukanlah hanya mahu merawat proses penuaan sahaja, tetapi dengan penggunaan berpanjangan ia dapat mengelakkan kulit dari dibelenggu masalah kekusaman, hilang keanjalan dan seri. Rangkaian TimeWise Repair Volu-Firm ini direka khas dengan kajian terperinci dalam menjadikan wajah tampak lebih terbentuk serta menyamakan kedutan halus.

Selepas penggunaan berterusan wajah akan lebih anjal dan kedutan dalam akan tampak lebih samar, ini adalah kerana teknologi Facial Analyzer didalamnya yang mampu mengembalikan keremajaan kulit. Mary Kay TimeWise juga diperkaya dengan bahan-bahan aktif yang dikaji secara terperinci, kuncinya datang daripada tiga bahan berkuasa Tripeptide, Hyaluronic Acid dan Plant Stem Cells.

Intipati Tripeptide adalah bahan aktif yang baik dalam mengembalikan keremajaan kulit, ia juga membekalkan dua protein yang baik dalam menguat dan mengimbangi kulit melalui fibronectin dan laminin. Asid Hyaluronic bertindak baik dalam memberi dan mengekalkan kelembapan pada wajah dari dalam. Plant Stem Cells pula merupakan bahan organik yang dikenali dengan sumber antioksidanya yang tinggi dan baik buat kulit wajah. Fungsinya adalah untuk mengawal hyaluronidase iaitu mengurangkan matriks pada sel kulit yang mengakibatkan kulit kering dan kasar.



1. TimeWise Repair Volu-Firm Lifting Serum, RM330, 2. TimeWise Repair Volu-Firm Foaming Cleanser, RM135, 3. TimeWise Repair Volu-Firm Day Cream With SPF30, RM250, 4. TimeWise Repair Volu-Firm Eye Renewal Cream, RM200, 5. TimeWise Repair Volu-Firm Night Treatment With Retinol, RM250

SAZZY FALAK

APAKAH KEISTIMEWAAN YANG BOLEH DIKONGSIKAN SELEPAS MENGGUNAKAN TIMEWISE REPAIR DARI MARY KAY?

Menjalani hari sebagai seorang ibu, selebriti dan menguruskan Street Fashion by Sazzy Falak menjadikan saya sentiasa sibuk dan kesuntukan masa, rangkaian TimeWise Repair dari Mary Kay ini menjadi penyelamat buat kulit wajah saya, dengan usia dan kerjaya sebegini saya percaya produk ini dapat mengekalkan keremajaan kulit saya.



DALAM RANGKAIAN TIMEWISE REPAIR, APAKAH PRODUK YANG MENJADI KEGEMARAN ANDA DAN KENAPA?

Disebabkan saya memiliki kulit wajah yang kering, kulit saya sering tampak kusam dan tidak berseri, dengan TimeWise Repair Revealing Radiance Facial Peel (RM310), ia menghapuskan sel kulit mati, seterusnya memberi impak kulit tampak lebih sihat dan bertambah seri!



WAN NUR SHARMILA

APAKAH KEISTIMEWAAN YANG BOLEH DIKONGSIKAN SELEPAS MENGGUNAKAN PRODUK TIMEWISE REPAIR DARI MARY KAY?

Antara yang menjadi keutamaan dalam produk penjagaan adalah pencuci wajah, dan saya gemarkan pencuci wajah dari rangkaian ini. Kulit saya pun tidaklah jenis yang susah dijaga, hanya perlu ikut langkah penggunaan produk dari Mary Kay.



DALAM RANGKAIAN TIMEWISE REPAIR, YANG MANA MENJADI KEGEMARAN ANDA? Antara

yang menjadi kebimbangan pada kulit wajah bagi saya adalah garis halus, di mata dan pipi (smile lines) selepas menggunakan TimeWise Repair Volu-Firm Lifting Serum, ia mengaburkan kesan garisan halus juga membuatkan kulit nampak lebih lembap dan sihat.

Untuk keterangan lanjut sila hubungi perunding kecantikan bebas Mary Kay anda hari ini di talian 03 7711 7500 atau layari www.marykay.com.my